

برظ في الوطنت مواو البي تاء

Date: 12 September 2025

To: Disclosure and Compliance Department

Operations and Supervision Division

Abu Dhabi Securities Exchange

Dear Sirs.

Subject: Second Circular Board of Directors Meeting of Abu Dhabi National Company for Building Materials - BILDCO (PJSC). for the year

<u>2025</u>

Kindly be informed that the second circular meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi National Building Materials Company - BILDCO (PJSC) for the year 2025 will be held on Monday, 15 September 2025, at 14:00 PM. to discuss the following agenda:

- 1. Discussion of the resignation submitted by the Chairman of the Board of Directors.
- 2. Discussion of the resignation submitted by Board Member Mr. Humaid Musabbeh Khalfan AlKaabi.

We highly appreciate your kind support and cooperation.

التاريخ: 12 سيتمبر 2025 السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبو ظي للأوراق المالية تحيه طيبه وبعد،،

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية لمواد

البناء- بلدكو (ش.م.ع) الثاني بالتمرير لسنة 2025.

يرجى التكرم بالعلم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة أبو ظبي الوطنية لمواد البناء- بلدكو الثاني بالتمرير لسنة 2025، سوف ينعقد يوم الإثنين الموافق 15 سبتمبر 2025 في تمام الساعة: 14:00 ظهرا لمناقشة جدول الأعمال التالى:

- 1. مناقشة الاستقالة المقدمة من سعادة رئيس مجلس الإدارة.
- 2. مناقشة الاستقالة المقدمة من عضو مجلس الإدارة السيد/ حميد مصبح خلفان الكعبي.

شاكربن لكم دعمكم وحسن تعاونكم.

أسامه عبد الحارث أبوبكر الرئىس التنفيذي